
  
 

Mondelinge vragen 
 
Toegankelijkheid horecaplein voor mensen met een beperking 
Op 29 oktober is door onze raad het voorstel vastgesteld over de opwaardering van de pleinen                
van de Kerkbuurt. Laat ik voorop stellen dat het CDA zeer te spreken is over het feit dat de                   
pleinen inderdaad flink opgewaardeerd zijn én dat het nu al gereed is. Complimenten daarvoor. 
 
Tegelijkertijd moet ik helaas ook constateren dat niet alles goed gegaan is. Recent is de               
CDA-fractie aangeschreven door een verontruste inwoner die aangaf dat een gedeelte van het             
horecaplein (voor The Moonshine) niet toegankelijk is voor mensen met een beperking, dus             
mensen in een rolstoel of scootmobiel, waarbij het dus ook lastig is voor mensen met een                
kinderwagen om dat gedeelte van het plein te bereiken. 
 
Ik ben vervolgens een kijkje gaan nemen om er tot mijn schrik achter te komen dat de                 
verontruste inwoner inderdaad gelijk had. Iets wat eigenlijk niet meer past anno 2020. 
 
Bovendien is het extra wrang nu het CDA bij de behandeling van het voorstel op 29 oktober                 
nadrukkelijk heeft opgeroepen om de toegankelijkheid van de pleinen in het oog te houden. De               
wethouder heeft hierop geantwoord dat dit uiteraard gebeurt. 
 
Gezien de situatie heeft het CDA de volgende mondelinge vragen: 
 

1) Is het college ermee bekend dat het terras voor The Moonshine niet toegankelijk is voor               
mensen met een beperking? 

2) Is het college, met het CDA, van mening dat het niet meer in deze tijd past dat een                  
openbaar terras niet toegankelijk is voor mensen met een beperking? Zeker met het oog              
op het VN-verdrag van rechten voor mensen met een beperking. 

3) Ervan uitgaande dat het college bekend is met de Richtlijn Toegankelijkheid van het             
CROW: wat is de reden dat het college niet heeft gehandeld in lijn met deze richtlijn? 

4) Is het college bereid om deze fout op korte termijn te herstellen, zodat nog voor de                
zomer ook het terras voor The Moonshine toegankelijk gemaakt kan worden voor            
mensen met een beperking? 


